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Utdragsbestyrkande

Plats och tid Vilhelmina Folkets hus, måndag 27 februari 2017 kl. 10.00-11.30

Beslutande Suzanne Sellin Monika Gebart
Annika Wibrell Anna-Leena Danielsson
K G Abramsson Göran Jonzon
Maria Kristoffersson Rune Andersson
Lillemor Jonsson Mikael Danielsson
Robert Svensson Katharina Hallin
Åsa Össbo Viveka Abramsson
Rickard Norberg Mikael Österberg
Marita Stinnerbom Monica Nilsson
Eric Axelsson Ewa Hed
Ulf Hansson Kenneth Jacobsson
Mattias Ihrström Olga Makarycheva
Gunilla Prång Per Vedbring
Else Westerlund

Övriga deltagande Göran Lidström, sekreterare
Karl-Johan Ottosson, kommunchef
Lars Ekbäck, ekonomichef

Utses att justera Lillemor Jonsson Olga Makarycheva

Underskrift Sekreterare......................................................................... §§ 1-16
Göran Lidström

Ordförande.........................................................................
K G Abramsson

Justerande..........................................................................
Lillemor Jonsson Olga Makarycheva

____________________________________________________________________________

BEVIS OM ANSLAG

Kommunfullmäktiges protokoll har justerats och anslagits på kommunens anslagstavla

Sammanträdesdag 2017-02-27

Anslaget uppsatt 2017-03-03 Anslaget nedtages 2017-03-27

Protokollet förvaras på kommunkansliet, Vilhelmina

Underskrift ..............................................................................
Ulrika Österström
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande

Innehållsförteckning

§ 1 Upprop
§ 2 Val av justerare
§ 3 Motion – Utökad samisk språkundervisning i för-och grundskola
§ 4 Motion – Sänkt hastighet i bostads område
§ 5 Motion – handlingsplan för att förbättra näringslivsklimatet i Vilhelmina kommun
§ 6 Motion – Angående Fyrverkeriers miljöeffekter
§ 7 Motion – översyn och åtgärder för korsningar med dålig genomsikt
§ 8 Interpellation – Barn och ungas hälsa
§ 9 Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson
§ 10 Interpellation – Parlamentsbyggnad i Vilhelmina
§ 11 Medborgarförslag som gagnar kommunens dåliga ekonomi samt ge fina möjligheter för

alla medborgare
§ 12 Ekonomisk redovisning
§ 13 Komplettering till personalpolitiskt program
§ 14 Förtroendemannaberedning
§ 15 Kommunfullmäktigeberedning Kultsjödalen
§ 16 Valärende
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande

Kfm § 1
Upprop

Ärendebeskrivning
Kfm 2017-02-27
Upprop genomfördes. Närvaro enligt närvarolista.
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande

Kfm § 2
Val av justerare

Ärendebeskrivning
Kfm 2017-02-27

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR

att utse Lillemor Jonsson (S) och Olga Makarycheva (KD) att justera
dagens protokoll.
--
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande

Marita Stinnerbom
UN

Kfm § 3
Ks § 7
Au § 305
Au § 134
Kfm § 24 Dnr16/Ks111 940
Motion – Utökad samisk språkundervisning i för-och grundskola

Ärendebeskrivning
Kfm 2016-04-18
Motion – Utökad samisk språkundervisning i för-och grundskola har
inlämnats av Marita Stinnerbom, C.

” Samiska är ett nationellt minoritetsspråk och språklagen SFS 2009:600
säger att den som tillhör en nationell minoritet ska ges möjlighet att lära sig,
utveckla och använda minoritetsspråken och att det allmänna ansvarar för
att den enskilde ges tillgång till språket. Fortsättningsvis har de allmänna ett
särskilt ansvar att skydda och främja de nationella minoritetsspråken.
Vilhelmina kommun är en samisk förvaltningskommun och har därför
också enligt Lagen om nationella minoriteter och minoritetsspråk
skyldighet att ge förskoleverksamhet helt eller delvis på samiska.

Vilhelmina kommun har valt att lägga sig på en lägsta nivå när det gäller
samisk språkundervisning i förskolan och tillgodoser idag endast 60
minuters samisk undervisning i förskolan. Att främja ett språk betyder att
man ska bidra till och påskynda att eleven/förskolebarn ska få möjlighet att
lära sig sitt modersmål. Samiskan är ett hotat språk enligt Unescos nio
kriterier för hotade språk och det ställs därför högre krav på samiska
förvaltningskommuner som har ett helhetsansvar för samiskan från
förskoleverksamhet till grund-, och gymnasieskola. För att barn skal bli
funktionellt tvåspråkiga behövs samma undervisningstimmar som ex.
engelska.

En förskoleverksamhet helt eller delvis på samiska innefattar mer än 60
minuters samisk undervisning i veckan. Ett barn behöver språkstimulans, att
höra och använda sig av samiska för att kunna ta tillvara undervisningen.
Det behövs en plan för samisk språkundervisning från förskola till
gymnasieskola. En stark samisk språkundervisning genom hela
skolsystemet gör att barnen har en möjlighet att bli funktionellt tvåspråkig
men det krävs också att Vilhelmina kommun utökar samisk
språkundervisning i både för- och grundskola.
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Kfm § 3 (forts)
Ks § 7 (forts)
Au § 305 (forts)
Au § 134 (forts)
Kfm § 24 (forts) Dnr16/Ks111 940
Motion – Utökad samisk språkundervisning i för-och grundskola

I årskurs 1-9 kan samiska språkundervisningen inarbetas i den ordinarie
skolundervisningen och de lektioner som samiska förläggs till kan behandla
ämnen som eleverna skulle ha haft på sin ordinarie lektion.

Jag yrkar härmed att

Att fullmäktige beslutar att samisk språkundervisning på förskola utökas till
en dag i veckan, om det inte kan tillgodoses till minst 180 minuter i veckan.

Att fullmäktige beslutar att undervisningen för elever i årskurs 1-9 utökas
till minst 180 minuter och att lektionerna läggs i så stor utsträckning som
möjligt inom skoldagen.

Att fullmäktige ger i uppdrag till utbildningsnämnden att verkställa detta
beslut. ”

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR

att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning.
--
Au 2016-05-10

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR

att uppdra till kommunchefen att upprätta yttrande till arbetsutskottets
sammanträde 2016-08-23.
--
Au 2016-12-13
Yttrande har upprättats 2016-12-05.
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande

Kfm § 3 (forts)
Ks § 7 (forts)
Au § 305 (forts) Dnr16/Ks111 940
Motion – Utökad samisk språkundervisning i för-och grundskola

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN

Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige

att på grund av vad som anges i motionssvaret avslå motionen.
--
Ks 2017-01-31
Marita Stinnerbom och Åsa Össbo yrkar bifall till motionen.

Åke Nilsson yrkar att kommunstyrelsen bör besluta
att föreslå utbildningsnämnden att utreda olika förutsättningar och
ekonomiska kalkyler för utökad samisk språkundervisning i för- och
grundskola.
att föreslå utbildningsnämnden att utforma en plan för samisk
språkundervisning från förskola till gymnasieskola samt att enligt lagen om
nationella minoriteter samråda med företrädare för samerna i frågor som rör
samer.

Nilsson yrkar vidare att kommunstyrelsen bör föreslå kommunfullmäktige
besluta

att på grund av vad som anges i motionssvaret anse motionen besvarad.

Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att
kommunstyrelsen bifallit Åke Nilssons förslag.

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR

att föreslå utbildningsnämnden att utreda olika förutsättningar och
ekonomiska kalkyler för utökad samisk språkundervisning i för- och
grundskola.
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Kfm § 3 (forts)
Ks § 7 (forts) Dnr16/Ks111 940
Motion – Utökad samisk språkundervisning i för-och grundskola

att föreslå utbildningsnämnden att utforma en plan för samisk
språkundervisning från förskola till gymnasieskola
att enligt lagen om nationella minoriteter samråda med företrädare för
samerna i frågor som rör samer.

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE

Kommunfullmäktige beslutar

att på grund av vad som anges i motionssvaret anse motionen besvarad.
--
Kfm 2017-02-27
Mikael Österberg, Göran Jonzon och Monica Nilsson yrkar bifall till
kommunstyrelsens förslag.

Eric Axelsson yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med följande
tillägg:
att undervisningen i största möjliga mån bedrivs utanför ordinarie skoltid,
att modermålsundervisning på 120 min,
att samiska ska vara möjligt på elevens val.

Olga Makarycheva yrkar bifall till motionen.

Mikael Österberg yrkar avslag till Axelssons tilläggsförslag och till
Makarychevas förslag.

Yttrande i ärendet avges vidare Marita Stinnerbom, Göran Jonzon
och Åsa Össbo.
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande

Kfm § 3 (forts) Dnr16/Ks111 940
Motion – Utökad samisk språkundervisning i för-och grundskola

Efter avslutad överläggning ställer ordförande först kommunstyrelsens
förslag mot Makarychevas förslag. Efter genomförd omröstning finner
ordförande att kommunfullmäktige bifallit kommunstyrelsens förslag.

Därefter prövar ordförande Axelsssons tilläggsförslag. Efter genomförd
omröstning finner ordförande att kommunfullmäktige beslutat avslå
Axelssons förslag.

Kommunfullmäktige har således bifallit kommunstyrelsens förslag.

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR

att på grund av vad som anges i motionssvaret anse motionen besvarad.
--
Olga Makarycheva (KD) och Eric Axelsson (SD) reserverar sig mot
beslutet till förmån för sina egna yttranden.
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Eric Axelsson
Tekniska enheten Kfm § 4

Ks § 8
Au § 306
Au § 250
Kfm § 40 Dnr16/Ks175 940
Motion – Sänkt hastighet i bostads område

Ärendebeskrivning
Kfm 2016-06-13
Motion – Sänkt hastighet i bostads område har inlämnats av Eric Axelsson,
SD.
”Runt om på tätorten är den dominerade hastigheten 50 km/h.
Bostadsområden med villor är oftast bosatta av familjer och många barn på
dessa gator använder bland annat vägen/gatan som lekplats.

Det är snabbt hänt en olycka,
Momentum: kombination om ett ouppmärksamt barn och en oförberedd
förare kan resultatet bli förödande utgång, värsta fall med dödlig utgång.
Reaktionssträckan i 50 km/h är cirka 15 m och bromsträckan är 12.5 m och
sammanlagda stoppsträckan blir 27.5 m beroende på underlag.
Ofta är barn upplärda att vara uppmärksam vid lek runt eller vid gatan men
allt för ofta kan leken bli för mycket inlevelse och uppmärksamheten
minimal om inte obefintlig.

Familjetäta bostadsområden måste vara prioriterade i det här fallet som till
exempel Bergbacka, Tallåsvägen etc..
Ingen förälder skall behöva sitta med hjärtat i halsgropen när dennes barn är
ute och leker, utan dom skall känna trygghet och i det här fallet skall
kommunen ha det stora ansvaret att förebygga olyckor på kommunens egna
gator ovanför och nedanför genomfartsleden E45.

Jag föreslår att:
Att: Kommunfullmäktige uppdrar en lämplig nämnd att utreda
möjligheterna och kostnaden för hastighetsändring i de prioriterade
bostadsområden på tätorten.
Att: En lokal trafikföreskrift upprättas av berörd nämnd för att reglera
hastigheten till en lägre hastighet där trafiksäkerhet miljö anses vara en fara
för de bosatta inom bostadsområdet samt ur miljösynpunkt.
Att: Hastighetsändringar på tätorten börjar ske snarast möjligt eller under
året 2017. ”
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Kfm § 4 (forts)
Ks § 8 (forts)
Au § 306 (forts)
Au § 250 (forts)
Kfm § 40 (forts) Dnr16/Ks175 940
Motion – Sänkt hastighet i bostads område

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR

att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning.
--
Au 2016-10-11

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR

att uppdra till kommunchefen att upprätta förslag till yttrande.
--
Au 2016-12-13
Yttrande har upprättats av tekniska enheten 2016-11-04.

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN

Kommunstyrelsen beslutar

att föreslå kommunfullmäktige att på grund av vad som anges i
motionssvaret avslå motionen.
--
Ks 2017-01-31

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE

Kommunfullmäktige beslutar

att grund av vad som anges i motionssvaret avslå motionen.
--
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Kfm § 4 (forts) Dnr16/Ks175 940
Motion – Sänkt hastighet i bostads område

Kfm 2017-02-27
Eric Axelsson yrkar bifall till motionen.

Göran Jonzon och Mikael Österberg yrkar bifall till kommunsstyrelsens
förslag.

Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att
kommunfullmäktige beslutat bifalla kommunstyrelsens förslag.

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR

att på grund av vad som anges i motionssvaret avslå motionen.
--

Eric Axelsson (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt eget
yrkande.
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Kfm § 5 Dnr17/Ks65 940
Motion – handlingsplan för att förbättra näringslivsklimatet i Vilhelmina
kommun.

Ärendebeskrivning
Kfm 2017-02-27
Motion har inlämnats av Annika Andersson, C.
”För att samhället ska växa och må bra behövs företag. Det är i små och
växande företag som nya jobb skapas. Vi Centerpartister vill göra det
enklare att starta och driva företag och billigare att anställa. Genom lägre
skatter och mindre krångel kan företagen växa. Företagare ska kunna ägna
sig åt sin verksamhet istället för att fylla i blanketter.

Vi vill sänka kostnaderna för att anställa med lägre och enklare skatter,
särskilt för små och växande företag, skattemässigt gynna mindre företag
framför större och förenkla krånglet för småföretagare.

Svenskt Näringslivs ranking av företagsklimat är en bra värdemätare av hur
företagens villkor ser ut i olika kommuner. I denna ranking ligger
Vilhelmina i botten och sticker ut när det gäller om företagen vågar kritisera
kommunen. Där säger 60% av de tillfrågade företagen att de inte vågar
kritisera kommunen.

Centerpartiet föreslår att Vilhelmina kommun tar fram en handlingsplan där
vi analyserar nuläget och rankingar som görs, sätta upp mål och ta fram en
plan för hur kommunen arbetar för att nå dessa mål.

Näringsklimatet i kommunen är viktigt.

Jag föreslår Vilhelmina kommunfullmäktige besluta:

-att ge uppdrag till kommunstyrelsen att ta fram en handlingsplan för att
förbättra näringslivsklimatet i Vilhelmina kommun.”
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Kfm § 5 (forts) Dnr17/Ks65 940
Motion – handlingsplan för att förbättra näringslivsklimatet i Vilhelmina
kommun.

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR

att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning.
--



VILHELMINA KOMMUN PROTOKOLL 15
Kommunfullmäktige 2017-02-27

____________________________________________________________________________________________________________

Justering (sign) Utdragsbestyrkande

Kfm § 6 Dnr17/Ks31 940
Motion - Angående Fyrverkeriers miljöeffekter

Ärendebeskrivning
Kfm 2017-02-27
Motion – Angående fyrverkeriers miljöeffekter har inlämnats av Göran
Jonzon, KD.
”Fyrverkerier har roat människor i tusentals år under tider då det inte ens
fanns en tanke på bio eller etermedia och datorer. Men de spektakulära
effekterna bygger till största delen på användande av mycket giftiga ämnen,
samt förorsakar varje år ett dussintal bränder, där vi senast i år sett hur
hyreshus med hundratalet inneboende brunnit ned och ställt de boende med
förstörda hem.

Att både tamdjur och vilda känner stort obehag av smällare och
fyrverkerier, kan inte ha undgått någon som hållit sig tillräckligt nykter för
att förstå vad som händer.

Vilhelmina behöver sticka ut som en kommun med särskilda fördelar, som
lockar människor att flytta hit och stanna kvar som mantalsskrivna här.
För husdjursägare blir varje nyår och påsk ett problem, för vilka vissa hotell
slagit mynt av att hyra ut boende i tysta fyrverkerifria miljöer.
Jag menar att ett lokalt förbud mot fyrverkerier och smällare skulle ge
ytterligare ett par pluspoäng för vår fina rena kommun.

Jag föreslår därför:

att fullmäktige inför lokalt förbud mot smällare och fyrverkerier inom hela
kommunen .

att ett motiverande vite fastställes i samråd med brandförsvaret och
polismyndigheten.”
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Kfm § 6 (forts) Dnr17/Ks31 940
Motion - Angående Fyrverkeriers miljöeffekter

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR

att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning.
--
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Kfm § 7 Dnr17/Ks73 940
Motion – översyn och åtgärder för korsningar med dålig genomsikt

Ärendebeskrivning
Kfm 2017-02-27
Motion har inlämnats av Göran Jonzon, KD.
”Bakgrund:
En motion från Eric Axelsson gällande sänkta hastigheter i vissa
bostadsområden utifrån hänsyn till om där finns barn, har av
kommunstyrelsen föreslagits få avslag. Det får mig att se på saken från en
annan synvinkel.
Hastighetsgränserna inom tätbebyggelse bör följa ett nationellt regelverk, så
att det inte utvecklas särskilda regler för olika orter. Men vissa korsningar i
Vilhelmina har tillåtits växa igen, så att genomsikten blivit lidande och man
blivit tvungen att formligen krypköra för att kunna ta sig säkert genom dem.

Förvaltningen har på kommunstyrelsens anmaning nu gjort en total översyn
över hur lokala trafikförordningen harmonierar med skyltningen, vilket
visat sig varit mycket påkallat att få ordning på. Motsvarande översyn över
korsningars siktförhållanden och åtgärder i samråd med fastighetsägarna
och snöröjare är även det angeläget i olycksförebyggande syfte.

Yrkande:

-att fullmäktige beslutar att göra en översyn och åtgärdsplan för att göra
farliga korsningar säkrare genom siktförbättrande åtgärder. ”

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR

att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning.
--
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Kfm § 8
Kfm § 93 Dnr16/Ks409 940
Interpellation – Barn och ungas hälsa

Ärendebeskrivning
Kfm 2016-12-12
Else Westerlund, C, inkommer med en interpellation ställd till
kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson.
”Alkohol är ett stort folkhälsoproblem i Sverige. En miljon svenskar har
riskbeteenden eller alkoholmissbruk. Missbruk av droger har de senaste
decennierna bidragit till avsevärda skadeverkningar för individer,
arbetsplatser och samhälle.

Samtidigt finns alkohol som en del av vår kultur som alla har att förhålla sig
till och nu kan vi även räkna in andra droger som alltmer förekommande.

I Vilhelmina kommun får socialtjänsten ta stort ansvar för den inverkan
alkohol och andra droger har på kommuninvånarna. Särskilt ungdomarna
har under många år uppvisat tecken på psykisk ohälsa och Individ- och
familjeomsorgen har under senaste tiden haft en ärendemängd man aldrig
tidigare upplevt. Här kan man misstänka att bruket av andra droger än
alkohol spelar in. Arbetsmässigt och ekonomiskt är situationen så ansträngd
att en kraftsamling behövs för att motverka en fortsatt upptrappning av
problematiken. Vuxensamhället måste ta ansvar.

När det gäller anledningarna till barn och ungdomars utsatthet är orsakerna
många och inte alltid lätta att identifiera. Familjernas situation med arbete
och ekonomi är av stor betydelse men också riskmiljöer, de vuxnas attityder
och vilka signaler vuxensamhället sänder till målgruppen.

Hur tänker kommunstyrelsens ordförande agera för att motverka att
problemen med ungas alkohol- och drogproblem trappas upp med alla
skadeverkningar som blir följden?

Är kommunstyrelsen ordförande beredd att agera för att identifiera miljöer
och evenemang som lockar ungdomar till alkohol- och drogkonsumtion?
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Kfm § 8 (forts)
Kfm § 93 (forts) Dnr16/Ks409 940
Interpellation – Barn och ungas hälsa

Hur anser kommunstyrelsens ordförande att vi vuxna ska medvetandegöras
om att attityder, när det gäller alkohol- och droger, har ett stort signalvärde
för barn och ungdomar? ”

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR

att interpellationen får ställas,

att interpellationen besvaras vid kommunfullmäktiges sammanträde
2017-02-27.
--
Kfm 2017-02-27
Kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson har 2017-02-22 upprättat svar
på interpellationen.

Då kommunstyrelsens ordförande inte är närvarande vid dagens
sammanträde, föreslår ordföranden att ärendet får behandlas vid
kommunfullmäktiges nästa sammanträde, 2017-04-24.

Yttrande i ärendet avges vidare av Åsa Össbo.

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR

att behandla ärendet vid kommunfullmäktiges nästa sammanträde
2017-04-24.
--
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande

Kfm § 9 Dnr17/Ks64 940
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson

Ärendebeskrivning
Kfm 2017-02-27
Annika Andersson, C, inkommer med en interpellation ställd till
kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson.

” På vilket sätt avser kommunstyrelsens ordförande arbeta för att
kommunen ska förbättra Vilhelmina kommuns företagsklimat?”

Kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson har 2017-02-14 upprättat svar
på interpellationen.

Då kommunstyrelsens ordförande inte är närvarande vid dagens
sammanträde föreslår ordföranden att ärendet får behandlas vid
kommunfullmäktiges nästa sammanträde, 2017-04-24.

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR

att ärendet får behandlas vid kommunfullmäktiges nästa sammanträde
2017-04-24.
--
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____________________________________________________________________________________________________________

Justering (sign) Utdragsbestyrkande

Kfm § 10 Dnr17/Ks86 940
Interpellation – Parlamentsbyggnad i Vilhelmina

Ärendebeskrivning
Kfm 2017-02-27
Monica Nilsson, V, inkommer med en interpellation ställd till
kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson.

” Parlamentsbyggnad i Vilhelmina,
Ansökan av uppförande av samisk parlamentsbyggnad i Vilhelmina har
varit omnämnt i medierna. Både positiva och negativa utfall har nämnts. Då
det kan anses som en fråga av allmänt intresse vill Vänsterpartiet
Vilhelmina att KSO Åke Nilsson informerar om Vilhelminas delegations
upplevelser i Trondheim och tankar iför framtiden.

Vilka goda kringeffekter har arbetet med framtagandet av intresseanmälan
för byggnationen finns?
Hur var mottagandet av presentationen i de olika same-grupperna, (jakt-
/fiske-samerna, renägande samer)?
Finns det något negativt med Vilhelmina Kommuns ansökan som
uppförandeplats av parlamentsbyggnad?”.

Kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson har 2017-02-15 upprättat svar
på interpellationen.

Då kommunstyrelsens ordförande inte är närvarande vid dagens
sammanträde föreslår ordföranden att ärendet får behandlas vid
kommunfullmäktiges nästa sammanträde, 2017-04-24.

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR

att ärendet får behandlas vid kommunfullmäktiges nästa sammanträde
2017-04-24.
--
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____________________________________________________________________________________________________________

Justering (sign) Utdragsbestyrkande

Linda Norman

Kfm § 11 Dnr17/Ks51 940
Medborgarförslag som gagnar kommunens dåliga ekonomi samt ge fina
möjligheter för alla medborgare.

Ärendebeskrivning
Kfm 2017-02-27
Linda A Norman inkommer med ett medborgarförslag.
”Som medborgare i denna kommun, Vilhelmina, vill jag lämna ett förslag
som gagnar kommunens dåliga ekonomi samt att det kan ge fina
möjligheter för alla medborgare.

De tjänstebilar som inte används på t ex helger, skall kunna hyras ut till
kommuninvånare för en peng som är lägre än gängse hyrbilstaxa hos lokala
uthyrare. Men även andra fordon borde inberäknas. T ex kommunens
skotrar som inte används varje dag i den dagliga skötseln av spårdragning,
ledtrampning, kontroll av kommunens ägor osv.

Många är som ej har egen bil eller ett så att säga skruttigt fordon, men som
kanske skulle vilja åka iväg. Kanske hälsa på släktingar, ta med barnen till
avkopplande lördags/söndags nöje utan att oroa sig att den egna bilen ej
håller.

Men främst är att man inte har tillgång till eget fordon.

Det finns kommun i Sverige som har gett medborgarna denna möjlighet. Så
det är möjligt att genomföra.

Jag har inga svar huruvida försäkringsfrågor ska lösas, men det torde ju
kunna lösas på ett eller annat sätt då det inte är olagligt för en annan
kommun att ge denna service. Det är heller ingen konkurrerande
verksamhet som krockar med lokala uthyrare då denna markanden är fri och
ej reglerad.

Till sist vill jag påpeka att om någon opponerar sig mot detta,,,tänker inte
ekonomiskt. Talesättet säger – många bäckar små…”
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____________________________________________________________________________________________________________

Justering (sign) Utdragsbestyrkande

Kfm § 11 (forts) Dnr17/Ks51 940
Medborgarförslag som gagnar kommunens dåliga ekonomi samt ge fina
möjligheter för alla medborgare.

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR

att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning.
--
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____________________________________________________________________________________________________________

Justering (sign) Utdragsbestyrkande

Kfm § 12 Dnr17/Ks23 940
Ekonomisk redovisning

Ärendebeskrivning
Kfm 2017-02-27
Ekonomichefen redovisar att årsredovisningen kommer att behandlas av
kommunfullmäktige 2017-04-24. Resultatet för 2016 uppgår till 38,1 Mkr.

Likviditeten uppgår f.n. till 59 Mkr och värdepappersportföljen hade vid
månadsskiftet januari/februari ett värde på 65,4 Mkr.

Yttrande i ärendet avges vidare av Göran Jonzon.

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR

att notera redovisningen delgiven.
--
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Kommunfullmäktige 2017-02-27

____________________________________________________________________________________________________________

Justering (sign) Utdragsbestyrkande

Personalenheten
Kommunchefen

Kfm § 13
Ks § 27
Au § 25 Dnr17/Ks38 022
Komplettering till personalpolitiskt program

Ärendebeskrivning
Au 2017-01-10
På uppdrag av personalutskottet har kommunledningsgruppen tagit fram
underlag för olika personalförmåner samt insatser för personal- och
kompetensförsörjning.

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR

att uppdra till kommunchefen att komplettera förslaget utifrån dagens
diskussioner och skicka ut det reviderade förslaget till de politiska partierna
innan kommunstyrelsens sammanträde 2017-01-31.
--
Ks 2017-01-31
Åke Nilsson föreslår att kommunstyrelsen bör föreslå kommunfullmäktige
besluta:
att införa projekt bemanning i balans from 170301 på försök i ett år enligt
förslag från Socialnämnden
att införa friskvårdsbidrag enligt förslag from 170301
att införa fritt kaffe och te till kommunens anställda enligt förslag from
170301
att behålla friskvårdsstimmen i sin nuvarande utformning
att uppdra till kommunstyrelsen att komplettera beredningen av förslagen
om semesterväxling och sjukhusförsäkring med ett förslag på hur de kan
införas för samtlig personal i kommunen.
att finansiera förslagen med tilläggsanslag för 2017 års budget på
1 600 000 kr ur kommunens eget kapital.

Göran Jonzon, Else Westerlund, Åsa Össbo, Mikael Österberg och Mikael
Danielsson yrkar bifall till Nilssons förslag.

Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att
kommunstyrelsen beslutat bifalla Nilssons förslag.
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____________________________________________________________________________________________________________

Justering (sign) Utdragsbestyrkande

Kfm § 13 (forts)
Ks § 27 (forts) Dnr17/Ks38 022
Komplettering till personalpolitiskt program

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE

Kommunfullmäktige beslutar

att införa projekt bemanning i balans from 170301 på försök i ett år enligt
förslag från Socialnämnden

att införa friskvårdsbidrag enligt förslag from 170301

att införa fritt kaffe och te till kommunens anställda enligt förslag from
170301

att behålla friskvårdsstimmen i sin nuvarande utformning

att uppdra till kommunstyrelsen att komplettera beredningen av förslagen
om semesterväxling och sjukhusförsäkring med ett förslag på hur det kan
införas för samtlig personal i kommunen.

att finansiera förslagen med tilläggsanslag för 2017 års budget på 1 600 000
kr ur kommunens eget kapital.
--
Kfm 2017-02-27

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR

att införa projekt bemanning i balans from 170301 på försök i ett år enligt
förslag från socialnämnden,

att införa friskvårdsbidrag enligt förslag from 170301,

att införa fritt kaffe och te till kommunens anställda enligt förslag fr.o.m
170301.
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande

Kfm § 13 (forts) Dnr17/Ks38 022
Komplettering till personalpolitiskt program

att behålla friskvårdsstimmen i sin nuvarande utformning,

att uppdra till kommunstyrelsen att komplettera beredningen av förslagen
om semesterväxling och sjukhusförsäkring med ett förslag på hur det kan
införas för samtlig personal i kommunen,

att finansiera förslagen med tilläggsanslag för 2017 års budget på 1 600 000
kr ur kommunens eget kapital.

att förklara ärendet direktjusterat.
--
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Kommunfullmäktige 2017-02-27
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande

Valda ledamöter
Personalenheten
Kommunchefen
Kansliet
Ekonomi

Kfm § 14
Ks § 37 Dnr17/Ks67 101
Förtroendemannaberedning

Ärendebeskrivning
Ks 2017-01-31
Inför kommande mandatperiod föreslås att kommunfullmäktige utser en
förtroendemannaberedning. Förslag till direktiv för beredningen har
upprättats 2017-01-19.

Kommunstyrelsen rekommenderas föreslå kommunfullmäktige besluta

att tillsätta en s.k. förtroendemannaberedning bestående av representanter
från samtliga partier som nu är representerade i kommunfullmäktige

att antalet ledamöter i beredningen bestäms till tio att fördelas med fyra
ledamöter till Socialdemokraterna, en ledamot till Vänsterpartiet och en
ledamot vardera till Centerpartiet, Kristdemokraterna, Moderaterna,
Politiskt Alternativ och Sverigedemokraterna. En ersättare för vart och ett
av ingående partier föreslås utses.

att beredningen ska, efter eget bedömande, kunna kalla både tjänstemän,
förtroendevalda och andra att inför beredningen svara på frågor och lämna
upplysningar till ledning för bredningens olika ställningstaganden.

att utse ordförande bland socialdemokraternas resp. vice ordförande bland
oppositionens ledamöter. Kommunfullmäktiges valberedning förutsätts
lämna förslag på ledamöter till beredningen.

att anvisa ett belopp om 180 000 kronor till täckande av beräknade
kostnader för beredningen innefattande arvoden, reseersättningar och
sociala avgifter samt kostnader för oförutsett i övrigt. Den beräknade
kostnaden antas motsvara sammanlagt tio beredningssammanträden.
Kostnaderna bör kunna fördelas med merparten för budgetåret 2017.
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande

Kfm § 14 (forts)
Ks § 37 (forts) Dnr17/Ks67 101
Förtroendemannaberedning

att beredningens arbete ska redovisas med en första rapport senast oktober
2017 om förslag till antalet fullmäktigeledamöter föreslås förändras
kommande mandatperiod.

att beredningens slutliga förslag ska redovisas i så god tid att fullmäktige
kan fatta beslut om lämnade förslag senast april 2018.
att beredningen bör påbörja sitt arbete så snart kommunfullmäktige fattat
beslut om densamma. Nödvändiga administrativa resurser som sekreterare
och annan behövlig kompetens förutsätts ställas till förfogande enligt
beredningens önskemål.

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE

Kommunfullmäktige beslutar att

att tillsätta en s.k. förtroendemannaberedning bestående av representanter
från samtliga partier som nu är representerade i kommunfullmäktige

att antalet ledamöter i beredningen bestäms till tio att fördelas med fyra
ledamöter till Socialdemokraterna, en ledamot till Vänsterpartiet och en
ledamot vardera till Centerpartiet, Kristdemokraterna, Moderaterna,
Politiskt Alternativ och Sverigedemokraterna. En ersättare för vart och ett
av ingående partier föreslås utses.

att beredningen ska, efter eget bedömande, kunna kalla både tjänstemän,
förtroendevalda och andra att inför beredningen svara på frågor och lämna
upplysningar till ledning för bredningens olika ställningstaganden.

att utse ordförande bland socialdemokraternas resp. vice ordförande bland
oppositionens ledamöter. Kommunfullmäktiges valberedning förutsätts
lämna förslag på ledamöter till beredningen.
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande

Kfm § 14 (forts)
Ks § 37 (forts) Dnr17/Ks67 101
Förtroendemannaberedning

att anvisa ett belopp om 180 000 kronor till täckande av beräknade
kostnader för beredningen innefattande arvoden, reseersättningar och
sociala avgifter samt kostnader för oförutsett i övrigt. Den beräknade
kostnaden antas motsvara sammanlagt tio beredningssammanträden.
Kostnaderna bör kunna fördelas med merparten för budgetåret 2017.

att beredningens arbete ska redovisas med en första rapport senast oktober
2017 om förslag till antalet fullmäktigeledamöter föreslås förändras
kommande mandatperiod.

att beredningens slutliga förslag ska redovisas i så god tid att fullmäktige
kan fatta beslut om lämnade förslag senast april 2018.

att beredningen bör påbörja sitt arbete så snart kommunfullmäktige fattat
beslut om densamma. Nödvändiga administrativa resurser som sekreterare
och annan behövlig kompetens förutsätts ställas till förfogande enligt
beredningens önskemål.
--
Kfm 2017-02-27
Valberedningens ordförande föreslår att kommunfullmäktige utser följande
ledamöter och ersättare i förtroendemannaberedningen:

Ledamöter Ersättare
K G Abramsson (S) Gunilla Prång (S)
Magnus Johansson (S)
Birgitta Ohlsson (S)
Anita Johansson (S)
Margaretha Löfgren (V) Rune Andersson (V)
Katharina Hahlin (M) Göran Hahlin (M)
Jonny Kärkkäinen (KD) Rickard Norberg (KD)
Ulf Grahn (C) Marita Stinnerbom (C)
Åsa Össbo (PA) Ronny Svarto (PA)
Eric Axelsson (SD) -
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande

Kfm § 14 (forts) Dnr17/Ks67 101
Förtroendemannaberedning

Mikael Österberg föreslår därefter att K G Abramsson utses till ordförande
i förtroendemannaberedningen.

Robert Svensson föreslår att Ulf Grahn utses till vice ordförande.

Efter avslutad överläggning prövar ordföranden först kommunstyrelsens
förslag. Efter gjorda propositioner finner ordföranden att
kommunfullmäktige beslutat bifalla kommunstyrelsens förslag.

Sedan prövas valberedningens förslag till ledamöter och ersättare.

Efter gjorda propositioner finner ordföranden att kommunfullmäktige
beslutat bifalla valberedningens förslag.

Avslutningsvis prövas förslagen till ordförande och vice ordförande.

Efter gjorda propositioner finner ordföranden att kommunfullmäktige
beslutat bifalla Österbergs och Svenssons förslag.

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR

att tillsätta en s.k. förtroendemannaberedning bestående av representanter
från samtliga partier som nu är representerade i kommunfullmäktige,

att antalet ledamöter i beredningen bestäms till tio att fördelas med fyra
ledamöter till Socialdemokraterna, en ledamot till Vänsterpartiet och en
ledamot vardera till Centerpartiet, Kristdemokraterna, Moderaterna,
Politiskt Alternativ och Sverigedemokraterna. En ersättare för vart och ett
av ingående partier föreslås utses.
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande

Kfm § 14 (forts) Dnr17/Ks67 101
Förtroendemannaberedning

att beredningen ska, efter eget bedömande, kunna kalla både tjänstemän,
förtroendevalda och andra att inför beredningen svara på frågor och lämna
upplysningar till ledning för bredningens olika ställningstaganden,

att utse ordförande bland socialdemokraternas resp. vice ordförande bland
oppositionens ledamöter. Kommunfullmäktiges valberedning förutsätts
lämna förslag på ledamöter till beredningen,

att anvisa ett belopp om 180 000 kronor till täckande av beräknade
kostnader för beredningen innefattande arvoden, reseersättningar och
sociala avgifter samt kostnader för oförutsett i övrigt. Den beräknade
kostnaden antas motsvara sammanlagt tio beredningssammanträden.
Kostnaderna bör kunna fördelas med merparten för budgetåret 2017.

att beredningens arbete ska redovisas med en första rapport senast oktober
2017 om förslag till antalet fullmäktigeledamöter föreslås förändras
kommande mandatperiod,

att beredningens slutliga förslag ska redovisas i så god tid att fullmäktige
kan fatta beslut om lämnade förslag senast april 2018,

att beredningen bör påbörja sitt arbete så snart kommunfullmäktige fattat
beslut om densamma. Nödvändiga administrativa resurser som sekreterare
och annan behövlig kompetens förutsätts ställas till förfogande enligt
beredningens önskemål.
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande

Kfm § 14 (forts) Dnr17/Ks67 101
Förtroendemannaberedning

att utse följande ledamöter och ersättare i förtroendemannaberedningen:

Ledamöter Ersättare
K G Abramsson (S), ordförande Gunilla Prång (S)
Magnus Johansson (S)
Birgitta Ohlsson (S)
Anita Johansson (S)
Margaretha Löfgren (V) Rune Andersson (V)
Katharina Hahlin (M) Göran Hahlin (M)
Jonny Kärkkäinen (KD) Rickard Norberg (KD)
Ulf Grahn (C),vice ordförande Marita Stinnerbom (C)
Åsa Össbo (PA) Ronny Svarto (PA)
Eric Axelsson (SD) -
--
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande

Valda ledamöter
Personalenheten
Kommunchefen
Ekonomi
Kansliet

Kfm § 15
Ks § 38 Dnr17/Ks68 940
Kommunfullmäktigeberedning Kultsjödalen

Ärendebeskrivning
Ks 2017-01-31
Under de senaste åren har kommunstyrelsen noterat en ökad tillväxt i
Kultsjödalen och då främst inom besöksnäringen. I slutet av 2016 har man
från Saxnäs initierat ett ärende om utbyggnad av snökanonanläggning i
anslutning till det allmänna längdskidspåret. I Klimpfjäll har kommunen
fått förfrågan om att sälja mark till enskilda exploatörer. I båda orterna
efterfrågas bostäder till boende och inflyttare till dalgången.

Med utgångspunkt från dessa ärenden och de synpunkter som framkom vid
en träff i Saxnäs 17-01-17 med företagare i området och företrädare för en
del föreningar föreslås en fullmäktigeberedning att tillsättas med uppdrag
att ta fram beslutsunderlag alternativt en eller flera fördjupade
översiktsplaner för Kultsjödalen. Kommunchefen utser en
tjänstemannagrupp som bistår beredningen i sitt arbete. Då det är angeläget
att arbetet kommer igång så fort som möjligt föreslås att första
sammanträdet hålls 17-03-15.

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE

Kommunfullmäktige beslutar

att en fullmäktigeberedning tillsätts med uppdrag att ta fram
beslutsunderlag alternativt en eller flera fördjupade översiktsplaner för
Kultsjödalen.

att beredningen ska redovisa hur kommunens mark i området och resurser i
övrigt kan användas för att bidra till fortsatt utveckling och tillväxt.

att beredningen ska bestå av åtta ledamöter, två från (S) och en vardera från
övriga partier i fullmäktige. Att varje parti utser en ersättare som tjänstgör
vid ordinarie ledamots frånvaro.



VILHELMINA KOMMUN PROTOKOLL 35
Kommunfullmäktige 2017-02-27

____________________________________________________________________________________________________________

Justering (sign) Utdragsbestyrkande

Kfm § 15 (forts)
Ks § 38 (forts) Dnr17/Ks68 940
Kommunfullmäktigeberedning Kultsjödalen

att uppdraget ska redovisas till kommunstyrelsens sammanträde 2017-08-
29.

att anvisa 250 000 kr ur det egna kapitalet för framtagande av rapporter mm
till beredningens förfogande.
--
Kfm 2017-02-27
Valberedningens ordförande föreslår att kommunfullmäktige utser följande
ledamöter och ersättare i förtroendemannaberedningen:

Ledamöter Ersättare
Åke Nilsson, ordf (S)
Lillemor Jonsson (S) Mikael Österberg (S)
Rune Andersson (V) Ulf Fjällström (V)
Niklas Andersson (C) Else Westerlund (C)
Göran Jonzon (KD) Rickard Norberg (KD)
Katharina Hahlin (M) Göran Hahlin (M)
Kenneth Jacobsson (PA) Anna-Leena Danielsson (PA)
Erik Axelsson (SD) -

Efter avslutad överläggning prövar ordförande först kommunstyrelsens
förslag. Efter gjorda propositioner finner ordförande att
kommunfullmäktige beslutat bifalla kommunstyrelsens förslag.

Sedan prövas valberedningens förslag till ledamöter, ersättare och
ordförande.

Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunfullmäktige
beslutat bifalla valberedningens förslag.
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande

Kfm § 15 (forts) Dnr17/Ks68 940
Kommunfullmäktigeberedning Kultsjödalen

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR

att en fullmäktigeberedning tillsätts med uppdrag att ta fram
beslutsunderlag alternativt en eller flera fördjupade översiktsplaner för
Kultsjödalen,

att beredningen ska redovisa hur kommunens mark i området och resurser i
övrigt kan användas för att bidra till fortsatt utveckling och tillväxt,

att beredningen ska bestå av åtta ledamöter, två från (S) och en vardera från
övriga partier i fullmäktige. Att varje parti utser en ersättare som tjänstgör
vid ordinarie ledamots frånvaro,

att uppdraget ska redovisas till kommunstyrelsens sammanträde 2017-08-
29.

att anvisa 250 000 kr ur det egna kapitalet för framtagande av rapporter mm
till beredningens förfogande.

att utse följande ledamöter och ersättare i kommunfullmäktigeberedningen
Kultsjödalen:

Ledamöter Ersättare
Åke Nilsson, ordf (S)
Lillemor Jonsson (S) Mikael Österberg (S)
Rune Andersson (V) Ulf Fjällström (V)
Niklas Andersson (C) Else Westerlund (C)
Göran Jonzon (KD) Rickard Norberg (KD)
Katharina Hahlin (M) Göran Hahlin (M)
Kenneth Jacobsson (PA) Anna-Leena Danielsson (PA)
Erik Axelsson (SD) -
--
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande

Andreas Eliasson
Personalenheten
Kopiering
Kansliet
IT-enheten

Kfm § 16
Kfm § 101 Dnr14/Ks367 940
Valärende

Ärendebeskrivning
Kfm 2016-12-12
Mikael Danielsson (S), Vilhelmina, avsäger sig i skrivelse 2016-10-13 sitt
uppdrag som:
ersättare i kommunfullmäktige
ersättare i kommunstyrelsen
ersättare i mantals och taxeringsärenden

Valberedningens ordförande Mikael Österberg yrkar att
kommunfullmäktige bör besluta

att entlediga Mikael Danielsson (S), Vilhelmina, från sitt uppdrag som
ersättare i kommunfullmäktige.

att begära ny sammanräkning hos länsstyrelsen.

att i övrigt återuppta ärendet till behandling vid kommunfullmäktiges
sammanträde 2017-02-27.

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR

att entlediga Mikael Danielsson (S), Vilhelmina, från sitt uppdrag som
ersättare i kommunfullmäktige.

att begära ny sammanräkning hos länsstyrelsen.

att i övrigt återuppta ärendet till behandling vid kommunfullmäktiges
sammanträde 2017-02-27.
--
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande

Kfm 16 (forts) Dnr14/Ks367 940
Valärende

Kfm 2017-02-27
Valberedningens ordförande Mikael Österberg redovisar valberedningens
förslag:

VALBEREDNINGENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE

Kommunfullmäktige beslutar
att utse Andreas Eliasson (S), Nästansjö, till ersättare i kommunstyrelsen,
att inte utse någon ledamot i mantals- och taxeringsärenden då den
verksamheten inte längre existerar.

Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordföranden att
kommunfullmäktige beslutat bifalla valberedningens förslag.

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR

att utse Andreas Eliasson (S), Nästansjö, till ersättare i kommunstyrelsen

att inte utse någon ledamot mantals och taxeringsärenden då den
verksamheten inte längre existerar.
--


